

REEC MEETING IN VIENNA, AUSTRIA
Thursday, Dec. 1 – Friday Dec. 2, 2022



and

BVRD.at International Conference for EMS Providers
Saturday, Dec. 3, 2022



JUFA Hotel, Vienna, Austria

The Austrian Paramedic Association BVRD.at hosts the European meeting of all coordinators and medical directors of the NAEMT course formats, as well as an international EMS conference for EMS providers and decision makers from **1-3 December 2022 in Vienna, Austria**.

More specifically, on **December 1st and 2nd**, the **European representatives** (emergency physicians and rescue service specialists in management positions) of the international preclinical course formats such as AMLS, PHTLS, TECC, EPC, etc. will meet and exchange ideas together with the governing body of the National Association of Emergency Medical Technicians (NAEMT). These are about **70-80 people**.

On December 3rd, the Austrian Paramedic Association (BVRD.at) will host the **"BVRD International Conference - BIC"**. National and international speakers will give talks on exciting topics from emergency medicine and share their knowledge with an audience of around 150 EMS personnel and decision makers.

Highlights of the event include a keynote by the internationally renowned Fire Chief Ken Bouvier (New Orleans) or a lecture by space researcher Gernot Grömer.

The meeting and conference will take place at the JUFA Hotel Wien Simmering.
<https://www.jufahotels.com/en/hotel/seminar-hotel-vienna/>

BECOME A PARTNER

We would be delighted to have you as an exhibitor for this event, as we are convinced that we can offer you an attractive, diverse and colorful mix of top-class preclinical visitors.

We endeavor to make your presence at both events as attractive as possible. For this reason, there is a specially reserved 60-minute program item as part of the REEC meeting, where all exhibitors can present their products.

As part of the conference on December 3rd, participants will also have the opportunity to obtain detailed information about our partner's products.

- Possibility for a presentation desk from December 1st-3rd
- December 2nd: Product presentation (approx. 5-10 minutes per exhibitor) for an international audience from 11:45 a.m. to 12:30 p.m.
- December 3rd: Conference with extended breaks and incentive for the participants to find out more about offers (including a draw of prizes towards the end of the conference)
- Logo in the program / online / social media
- Information material in the goodie bag of the conference and the meeting

Times:

Thursday, December 1st, 2022 (optional)

Exhibit times: 10:30 a.m. - 3:45 p.m.

Friday, December 2nd, 2022

Exhibit times: 10:00 a.m. – 4:00 p.m.

11:45 -12:30 Product presentation of the partners as part of the program

Saturday, December 3rd, 2022

Exhibit times: 08:00 a.m. – 4:00 p.m.

Prizes at 4:00 p.m.

Costs: **EUR 1,200.00**

Information is already available in advance on the following two websites:

<https://www.bvrd.at/vienna/>

<https://www.bvrd.at/bic-2022/>

As the organizing team, we are happy to answer any questions at any time and look forward to an exciting joint event!

Contact:

Armin Reisinger +43 699 11704019

Clemens Kaltenberger +43 650 7151401

Claudia Schwarz +43 664 8326191

REEC MEETING IN VIENNA, AUSTRIA
Thursday, Dec. 1 – Friday Dec. 2, 2022



and

BVRD.at International Conference for EMS Providers
Saturday, Dec. 3, 2022



JUFA Hotel, Vienna, Austria

Der Bundesverband Rettungsdienst - [BVRD.at](https://www.bvrd.at) organisieren vom **1.-3. Dezember 2022 in Wien** das Europäische Meeting aller Koordinatoren und medizinischen Leiter der NAEMT Kursformate, sowie eine internationale Rettungsdienst-Konferenz für das breite präklinische Publikum.

Konkret werden am **1. und 2. Dezember die europäischen Vertreter** (Notärzte und Rettungsdienstfachkräfte in Leitungsfunktion) der internationalen präklinischen Kursformate wie AMLS, PHTLS, EPC usw. zusammen mit dem Leitungsgremium der National Association of Emergency Medical Technicians (NAEMT) zusammentreffen und sich austauschen. Dabei handelt es sich um ca. **70-80 Personen**.

Am 3. Dezember veranstaltet der [BVRD.at](https://www.bvrd.at) die „**BVRD International Conference – BIC**“, bei der in- und ausländische Vortragende spannende Themen aus der Notfallmedizin einem breiten Publikum (Planung mit 150 Teilnehmer:innen) zugänglich machen.

Highlights des Events sind u.a. eine Keynote des international renommierten Fire Chief Ken Bouvier (New Orleans) oder ein Vortrag des Weltraumforschers Gernot Grömer.

Das Meeting und die Konferenz findet im JUFA Hotel Wien Simmering statt. <https://www.iufahotels.com/en/hotel/seminar-hotel-vienna/>

PARTNER WERDEN

Uns würde es sehr freuen, Sie als Aussteller für diese Veranstaltung zu gewinnen, da wir überzeugt sind, Ihnen ein attraktives, breit aufgestelltes und bunt durchmisches, hochkarätiges präklinisches Publikum bieten zu können.

Wir sind bemüht, Ihre Präsenz bei den beiden Events möglichst attraktiv zu gestalten. Aus diesem Grund gibt es im Rahmen des REEC-Meetings einen eigens freigehaltenen 60minütigen Programmpunkt, bei dem alle Aussteller ihre Produkte vorstellen können.

Im Rahmen der Konferenz am 3.12. haben Teilnehmer:innen ebenso die Gelegenheit, sich in einem Messe-Format eingehend über Produkte zu informieren. Zudem soll es als zusätzlichen Anreiz ein Gewinnspiel geben.

- Präsentationsstand vom 1.12.-3.12.2022 (1.12. optional)
- 2.12.: Produktvorstellung (ca. 5-10 Minuten pro Aussteller) für internationales Publikum am von 11:45 – 12:30 Uhr
- 3.12.: Konferenz mit verlängerten Pausen und Anreiz für die Teilnehmer:innen, sich eingehend über Angebote zu informieren (inkl. Gewinnspiel am Ende des Tages)
- Logopräsenz im Programm / Online / Social Media
- Infomaterial in Goodie-Bag der Konferenz und des Meetings

Zeiten:

Donnerstag, 1.12.2022 (optional)

Standzeiten: 10:30-15:45

Freitag, 2.12.2022

Standzeiten: 10:00 – 16:00

11:45 -12:30 Produkt Präsentation der Sponsoren als direkter (Vortrags-)programmpunkt

Samstag, 3.12.2022

Standzeiten: 08:00 – 16:00

Gewinnspiel-Verlosung um 16:00

Kosten: **EUR 1.200,-**

Vorab sind bereits Informationen unter folgenden beiden Webseiten ersichtlich:

<https://www.bvrd.at/vienna/>

<https://www.bvrd.at/bic-2022/>

Gerne stehen wir als Organisationsteam jederzeit für Fragen bereit und würden uns über eine spannende gemeinsame Veranstaltung freuen!

Ansprechpersonen:

Armin Reisinger +43 699 11704019

Clemens Kaltenberger +43 650 7151401

Claudia Schwarz +43 664 8326191